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Geachte mevrouw Van Berkel, Geacht college, 

 

Volgend op een voorstel van uw college, heeft de gemeenteraad u in 2012 de opdracht gegeven 

om te bezien op welke wijze er per 1 januari 2015 €500.000 bezuinigd kan worden op de 

sportbegroting. In november 2012 bent u met (een delegatie van) de Soester sportverenigingen 

het gesprek aangegaan in de klankbordgroepbijeenkomsten. Op het verloop van deze procedure 

en het feit dat de suggesties van de klankbordgroep nauwelijks lijken te zijn meegenomen in de 

verdere procedure die geleid heeft tot het voorstel voor het nieuwe tariefstelsel voor de sport, 

zullen we in deze brief niet verder ingaan; wij sluiten ons hiervoor aan bij hetgeen hierover in de 

brief van de Sport Federatie Soest van 27 december jl. al gezegd is. 

 

Na verkennende gesprekken eind november en begin december 2013 presenteerde u ons op 

dinsdagmiddag 7 januari het voorstel voor het nieuwe tariefstelsel van de sport. Ondanks de 

voorgesprekken zijn wij geschrokken van dit nieuwe voorstel en de daarbij voor onze vereniging 

te verwachten kostenstijging. In deze brief zullen wij u toelichten wat wij als bestuur verwachten 

dat de gevolgen hiervan zullen zijn voor onze vereniging. 

 

Het nieuwe tariefstelsel leidt voor ons tot een kostenstijging - ten opzicht van de 

passepartoutregeling - van €100,- per lid in 2015. U stelt terecht dat wij, als vereniging, dit 

bedrag niet een-op-een door hoeven te belasten aan onze leden. Echter, gezien de huidige tijd 

zullen wij - en vermoedelijk veel andere verenigingen met ons - geen andere keuze hebben dan 

(op zijn minst het grootste deel van) deze verhoging door te belasten aan onze leden. Als wij hier 

inderdaad toe genoodzaakt zijn, dan verwachten wij dat dit ons ledenbestand negatief zal 

beïnvloeden. Graag verduidelijken wij dit met een kleine rekensom en een vergelijking met de 

contributie van korfbalverenigingen uit de omgeving.  

 

Op dit moment bedraagt onze contributie gemiddeld €168,- per lid per jaar. Tellen we hier de 

€100,- kostenstijging per lid in 2015 bij op, dan betekent dat een gemiddelde kostenstijging van 

60% in 2015. Voor 2016 en de daaropvolgende jaren - als de maximale stijging van €100,- per lid 

per jaar die de raad voor 2015 heeft vastgesteld, niet meer geldt - zal de contributie zelfs met 

105% stijgen ten opzichte van de huidige contributie. Zelfs als wij erin slagen om 20% van de 

kostenverhoging die wij door het nieuwe tariefstelsel tegemoet zien, op een andere manier te 



 

 

 

 

financieren en maar 80% van de kostenverhoging door te berekenen aan onze leden, zal de 

contributiestijging op 50% in 2015 en 80% voor 2016 en de daaropvolgende jaren. 

Vergelijken we onze contributie met de contributie van omliggende verenigingen zoals MIA in 

Amersfoort (gemiddeld €183,- per lid per jaar), Antilopen in Leusden (gemiddeld €191,- per lid 

per jaar) en Nova in Bilthoven (gemiddeld €179,- per lid per jaar), dan zien we dat onze 

contributie gemiddeld €16,- per lid per jaar lager ligt. Dit verschil is echter marginaal als we 

kijken naar de kostenverhoging die we als vereniging tegemoet zien. Als wij genoodzaakt zijn de 

kostenverhoging (grotendeels) door te berekenen aan onze leden, dan kunnen wij ons zeer goed 

voorstellen dat leden ervoor kiezen elders te gaan korfballen. En als dat voor hen niet mogelijk is, 

zullen zij onze vereniging mogelijk alsnog vaarwel zeggen en ervoor kiezen om een andere sport 

in Soest te gaan beoefenen - waarbij het dan wel de vraag is of de contributie bij deze Soester 

vereniging niet ook dusdanig is gestegen dat ook dit niet meer te bekostigen valt en de leden zich 

genoodzaakt zien om helemaal te stoppen met sporten (met alle gezondheidsrisico’s van dien).  

 

Bij het bestuderen van het voorstel voor het nieuwe tariefstelsel voor de sport, vrezen wij niet 

alleen voor het voortbestaan van onze eigen vereniging, maar ook voor het voortbestaan van de 

sportcultuur in Soest. In de memo van 7 januari jl. zien we dat 14 van de 31 verenigingen (bij 

scenario B zijn dat er 9 van de 31) een kostenverhoging van meer dan €100,- per lid per jaar 

tegemoet zien. Verenigingen die zich met hart en ziel inzetten om de Soester bevolking te laten 

sporten. Verenigingen die wellicht, na het zien van de te verwachte kostenstijging, net als wij 

twijfelen aan hun voortbestaan. In de Sportvisie staat duidelijk dat de Gemeente Soest sport als 

één van haar kerntaken ziet en de diversiteit in sportaanbod en het niveau van sportdeelname 

gehandhaafd dient te worden. Wij vragen ons serieus af hoe dit gerijmd kan worden met de 

plannen die er nu liggen. 

 

Natuurlijk zijn de berekeningen hierboven snelle berekeningen en zullen wij dit als bestuur nog 

goed moeten doorrekenen, maar zo op het eerste gezicht blijven wij bij wat wij al eerder hebben 

gezegd: de kans is zeer groot dat de gemeente bij de doorvoering van deze plannen ons 

doodvonnis tekent. Wij, als bestuur, en al onze vrijwilligers zetten ons onbezoldigd in voor onze 

vereniging. Op 16 mei 2015 hopen wij ons 40-jarig jubileum te mogen vieren. Hopen. Want als 

uw college dit voorstel voor het nieuwe tariefstelsel sport doorzet naar de gemeenteraad en de 

gemeenteraad hier positief in beslist, dan moeten wij ons als bestuur heel goed gaan beraden of 

er voor onze vereniging nog wel toekomst is in Soest. 

 

Wij sluiten ons aan bij de Sport Federatie Soest die al heeft aangegeven dat wij als 

sportverenigingen graag inhoudelijk en concreet meedenken over een oplossing voor de 

bezuigingsopdracht die er ligt. En wij hopen van harte dat u besluit om dit voorstel voor een 

nieuwe tariefstelsel voor de sport niet door te zetten naar de gemeenteraad. Dit kan en moet 

anders om de sportdiversiteit in Soest te waarborgen. 

 

Vriendelijke groet, 

Namens het voltallige bestuur, 

 

Danielle Ras 

     voorzitter KV De Eemvogels 

 
cc: Sport Federatie Soest 


